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Protokół Nr VIII/2024 

z VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 29 sierpnia 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 14:37, a zakończyła się o godzinie 21:13. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 20 

 

Porządek obrad przed zmianami: 

1. Otwarcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z IV, V, VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

4. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, 

których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto 

Łowicz. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu ewidencyjnego Korabka i Małszyce 

w rejonie ulic Małszyce i Kiernozka. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu 

położonej w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Czajki. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych położonych w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Uchanka. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka przy ulicy Tkaczew. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/172/2016 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 14 czerwca 2016 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Łowicz, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicza na lata 2024 – 2033. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/9/2024 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych Rady Miejskiej w Łowiczu. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania członka ze składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania członka ze składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji 

w sprawie pobierania odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego. 

21. Interpelacje i zapytania. 

22. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

23. Sprawy różne. 

24. Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

25. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z IV, V, VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

4. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, 

których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto 

Łowicz. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu ewidencyjnego Korabka i Małszyce 

w rejonie ulic Małszyce i Kiernozka. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu 

położonej w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Czajki. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych położonych w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Uchanka. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/172/2016 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 14 czerwca 2016 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Łowicz, 
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udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicza na lata 2024 – 2033. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania członka ze składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania członka ze składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji 

w sprawie pobierania odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Łowickiego 

Ośrodka Kultury 

19. Interpelacje i zapytania. 

20. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

21. Sprawy różne. 

22. Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

23. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła wszystkich obecnych 

o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłego 26 sierpnia 2024 roku  śp. Grzegorza Pełkę 

wieloletniego Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Kłosa, 

pana Krystiana Cipińskiego Wicestarostę Powiatu Łowickiego, prezesa Zakładu Energetyki 

Cieplnej w Łowiczu pana Michała Śliwińskiego, członka Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej 

w Łowiczu pana Michała Mostowskiego, panią Jolantę Zimną Główną Księgową Zakładu 

Energetyki Cieplnej w Łowiczu, prezesa Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej Pawła Piętę, 

panią Katarzynę Skierską-Piętę Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, 

panią radczynię prawną Joannę Bociągę, Naczelników Wydziałów, Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, 

przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym). 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad VIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Radny Robert Wójcik złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 9 „Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej 

w Łowiczu w obrębie Zielkówka przy ulicy Tkaczew”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka złożył wniosek o zdjęcie z porządku 

obrad punktu nr 10 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja”. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie 

Zielkówka przy ulicy Tkaczew. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

zdjęty z porządku obrad jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie 

Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu; 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann „wstrzymała się” od głosu. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radna Iwona Sokół „wstrzymała się” od głosu. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 12 „za”, 2 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

zdjęty z porządku obrad bezwzględną większością głosów. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Łowickiego Ośrodka 

Kultury w punkcie 19, a pozostałe punkty ulegną przesunięciu. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Łowickiego Ośrodka Kultury. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Protokoły z IV, V i VII Sesji zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag nie 

zgłoszono, protokoły zostały przyjęte bez zmian. 
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Ad. 4 

Informację o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. – przedstawił pan 

Michał Śliwiński Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pan Michał Śliwiński Prezes Zakładu 

Energetyki Cieplnej spółka z o. o., radny Tomasz Rudnicki, wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Grzegorz Durka, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Tadeusz Żaczek, 

radny Jacek Kaźmierski, pani Jolanta Zimna Gówna Księgowa Zakładu Energetyki Cieplnej 

spółka z o.o. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

Komisji radny Jacek Kaźmierski. (opinia pozytywna) 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący Komisji radny Jacek 

Kaźmierski. (opinia pozytywna) 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto Łowicz 

– przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

Komisji radny Jacek Kaźmierski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi 

samymi stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się 

w zasobach Gminy Miasto Łowicz. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ VIII/32/2024 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łowicza, fragment obrębu ewidencyjnego Korabka i Małszyce w rejonie ulic Małszyce 

i Kiernozka – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa oraz pan Andrzej Bargieła projektant 

planu. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Katarzyna Tadeusiak, pan Andrzej Bargieła projektant planu, 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, pan Marek Boroski mieszkaniec Łowicza, radny Tomasz Rudnicki, radny Jacek 

Kaźmierski, radny Szymon Szaleniec, radny Robert Wójcik, radny Hubert Krajewski. 

 

Pan Andrzej Bargieła projektant planu poinformował, że zgodnie z ustawą o planowaniu 

przestrzennym rada gminy musi przegłosować uwagi, które wpłynęły do planu. Wpłynęło 

8 uwag. Burmistrz wszystkie te uwagi odrzucił i aby można było głosować projekt uchwały 

rada gminy musi również odrzucić wszystkie uwagi. Jeśli chociaż jedna z uwag zostanie 

przyjęta musi ona być uwzględniona w planie zagospodarowania przestrzennego, co jest 
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równoznaczne z powtórzeniem procedury planistycznej i brakiem możliwości glosowania 

projektu uchwały na tej sesji.  

 

Uwagę 1.1 omówił pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 1.1. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Uwagę 1.2 omówił pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

Radny Szymon Szaleniec złożył wniosek o przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 16:10 do godziny 16:20. 
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Po przerwie. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Grażyna Rosa-Wüstermann i pan Andrzej Bargieła projektant 

planu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 1.2 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

10 „za”, 2 „przeciw”, 7 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Uwagę 1.3 omówił pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik i pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 1.3 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Uwagę 1.4 omówił pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 1.4 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 
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13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

10 „za”, 0 „przeciw”, 10 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Uwagę 2 omówił pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 2. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

15 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Uwagę 3.1 omówił pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 3.1. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Uwagę 3.2 omówił pan Andrzej Bargieła projektant planu. 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 3.2. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Uwagę 4 omówił pan Andrzej Bargieła projektant. 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie odrzucenia uwagi 4. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 



15 

 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska odrzuciła 

uwagę większością głosów. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu ewidencyjnego 

Korabka i Małszyce w rejonie ulic Małszyce i Kiernozka. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu.  

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 
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18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ VIII/33/2024 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu położonej 

w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Czajki – przedstawiła pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

działki gruntu położonej w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Czajki. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 
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17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ VIII/34/2024 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

położonych w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Uchanka – przedstawiła pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych położonych w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy 

Uchanka. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ VIII/35/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz – przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik 

Wydziału Spraw Komunalnych.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ VIII/36/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – 

przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 
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10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ VIII/37/2024 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/172/2016 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 14 czerwca 2016 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Łowicz, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów – 

przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXVI/172/2016 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 14 czerwca 2016 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Miasto Łowicz, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 
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5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ VIII/38/2024 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – 

przedstawiła pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału 

Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki, radny Robert Wójcik, radny Michał 

Zieliński, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Jacek Kaźmierski, radna 

Grażyna Rosa-Wüstermann, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Krzysztof Olko, radny Hubert Krajewski, radny Szymon Szaleniec, radny 

Kamil Górski, pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału 

Finansowego. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca Komisji radna Katarzyna 

Tadeusiak. (opinia pozytywna) 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący Komisji radny Michał 

Zieliński. (opinia pozytywna) 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. (opinia pozytywna) 
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący Komisji radny Jacek 

Kaźmierski. (opinia pozytywna) 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „przeciw”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ VIII/39/2024 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza 

na lata 2024 – 2033 – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, 

radny Tadeusz Żaczek, radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący Komisji radny Jacek 

Kaźmierski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicza na lata 2024 – 2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki nie brał udziału w głosowaniu. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ VIII/40/2024 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 2024 – 

przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jacek Kaźmierski, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, radny Robert Wójcik, pan Mariusz 

Siewiera Burmistrz Miasta, radny Michał Zieliński, radny Jakub Wolski, radny Lech 
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Aniszewski, radny Tomasz Rudnicki, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, 

radna Katarzyna Tadeusiak, radna Grażyna Rosa-Wüstermann. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący Komisji radny Jacek 

Kaźmierski. (opinia pozytywna) 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Łowicza na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu.  

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ VIII/41/2024 

 

Radny Bogdan Kostrzewa złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/9/2024 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki i przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 18:45 do godziny 18:59. 

 

Po przerwie. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Lech Aniszewski, radny Tomasz Rudnicki, radny Robert 

Wójcik. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zdjęcia z porządku obrad punktu 15 Rozpatrzenie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/9/2024 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 16 maja 

2024 r. w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”.  

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

zdjęty z porządku obrad bezwzględną większością głosów. 
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Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie odwołania członka ze składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

– przedstawiła przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Robert Wójcik poprosił o opinię prawną dotyczącą zgodności z prawem decyzji 

podejmowanych przez Komisję Rewizyjną oraz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w związku 

z zasiadaniem w ww. komisjach Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie odwołania członka ze składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ VIII/42/2024 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie odwołania członka ze składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji – przedstawiła przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 
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Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie odwołania członka ze składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ VIII/43/2024 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obecnie klub 

radnych Prawo i Sprawiedliwość nie ma przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. W związku z tym poprosiła o zgłoszenie kandydatów w ciągu 

miesiąca do Przewodniczącej Rady lub do Biura Rady. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji w sprawie pobierania 

odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego – przedstawiła przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 
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Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 

petycji w sprawie pobierania odcisków palców przy wydawaniu dowodu osobistego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ VIII/44/2024 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Łowickiego Ośrodka 

Kultury – przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Szymon Szaleniec. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka, radny Tomasz Rudnicki, radny Jakub 

Wolski, radny Robert Wójcik. 
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Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji radny Szymon 

Szaleniec (uznanie skargi za bezzasadną). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora 

Łowickiego Ośrodka Kultury. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Kamil Górski głosował „przeciw”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „przeciw”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „przeciw”. 

8. Radny Hubert Krajewski „głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

8 „za”, 4 „przeciw”, 7 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ VIII/45/2024 

 

Ad. 19 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Robert Wójcik złożył interpelację w sprawie wystąpienia do właściwych władz 

Polskich Kolei Państwowych o remont (modernizację) budynku PKP na dworcu kolejowym 

Łowicz Przedmieście. 

(stanowi załącznik) 
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Radny Tomasz Rudnicki w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska złożył 

interpelację w sprawie zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ulicy Magazynowej 

z ulicą Basztową.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Tomasz Rudnicki w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska złożył 

interpelację w sprawie zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic 3 Maja, 11 Listopada, 

Stary Rynek i Mostowa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Hubert Krajewski w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl złożył interpelację 

w sprawie uporządkowania chodnika przy ulicy Armii Krajowej, na wysokości bazy PKS. 

(stanowi załącznik) 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko złożył interpelację w sprawie 

zamontowania modułu sterowania sygnałem dźwiękowym dla osób niedowidzących przy 

sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Stanisławskiego i Kurkowej. 

(stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko złożył interpelację w sprawie naprawy 

oświetlenia ulicznego przy ulicy Konopackiego i Żabiej.   

(stanowi załącznik) 

 

Radna Grażyna Rosa-Wüstermann w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl złożyła 

interpelację w sprawie wycięcia suchych, dużych konarów, które znajdują się na drzewach 

rosnących na pasie zieleni pomiędzy ul. Starościńską, a garażami na osiedlu Dąbrowskiego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radna Grażyna Rosa-Wüstermann w imieniu Klubu Radnych Łowickie.pl złożyła 

interpelację w sprawie wymiany powierzchni chodnika znajdującego się przy ul. Jana Pawła II 

na odcinku od ul. Ułańskiej do ul. Tuszewskiej.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Szymon Szaleniec złożył interpelację w sprawie zamontowania szyby na przystanku 

MZK znajdującym się obok sklepu spożywczego CYMES przy ul. Amii Krajowej 43.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Szymon Szaleniec złożył interpelację w sprawie zainstalowania progu zwalniającego 

na ul. Tkaczew na odcinku od ronda na ul. Mostowej do zakrętu przy Restauracji „Stara 

Łaźnia”.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Szymon Szaleniec złożył interpelację w sprawie zwiększenia budżetu zarządów osiedli 

do kwoty 10 000 zł. 

(stanowi załącznik) 
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Radny Tomasz Rudnicki w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska złożył 

zapytanie o informację na jakim jest sprawa nadania nazwy rondu w ciągu ulicy Klickiego. 

(stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko złożył zapytanie w sprawie wniosków 

złożonych przez Miasto Łowicz na wymianę nawierzchni Orlik wraz z ogrodzeniem 

i oświetleniem przy ulicy Bolimowskiej i przy SP nr 3 przy ulicy Grunwaldzkiej 9. 

(stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko złożył zapytanie w sprawie stanu prac 

budowy parkingu przy ulicy Konopackiego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Kamil Górski złożył zapytanie dotyczące oświetlenia na ulicach Napoleońskiej 

i Magazynowej. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 20 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

Zastępca Burmistrza Miasta Jacek Kłos, radny Tomasz Rudnicki, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Grzegorz Durka, radny Michał Zieliński, radny Sebastian Popiel, radny Lech 

Aniszewski. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 21 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

w Łowiczu wpłynęło pismo w sprawie pobierania odcisków palców podczas wydawania 

dowodu osobistego. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o konieczności 

zgłaszania się Radnych do pocztu sztandarowego w związku z obchodami 1 września 2024 r.  

 

Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta zaprosił na uroczyste obchody 85. rocznicy 

wybuchu II wojny światowej 1 września 2024 r. o godz. 11:00 na cmentarzu przy 
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ul. Listopadowej w Łowiczu. Ponadto zaprosił na festiwal „Polska od kuchni”, który 

rozpocznie się 1 września 2024 r. o godz. 13:00 na Nowym Rynku w Łowiczu. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: radny Tadeusz Żaczek, radny Michał Zieliński, 

pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, 

Zastępca Burmistrza Jacek Kłos, Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny 

Tomasz Rudnicki, radny Sebastian Popiel, radny Bogdan Kostrzewa, radny Szymon Szaleniec, 

radny Maciej Pochwała, radny Robert Wójcik, radny Lech Aniszewski, radny Hubert 

Krajewski. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: przekazania budynku na zapleczu stadionu dla 

KS Pelikan, propozycji spotkania radnych z zarządem KS Pelikan, organizacji ruchu 

na Nowym Rynku w trakcie imprezy „Polska od kuchni”, przeglądu lamp na ul. Konopackiego, 

bezpłatnych biletów komunikacji miejskiej dla osób powyżej 70 roku życia, przywrócenia 

Budżetu Obywatelskiego, współpracy Urzędu Miejskiego, Łowickiego Ośrodka Kultury 

i stowarzyszenia Łączy nas Łowicz przy organizowaniu imprez, toalety na Nowym Rynku, 

wyjazdu z ul. Blich na DK14, zachwaszczonego terenu przy stacji TRAFO (w pobliżu 

Bricomarche), kina plenerowego organizowanego wraz z zarządami osiedli, hałasu na terenie 

centrum handlowego STOP SHOP, rozmów z PKP w sprawie szyny na rowery oraz stojaków 

na rowery, zakazu sprzedaży alkoholu m.in. na terenie Łowickiego Ośrodka Kultury, działki 

przy ul. Filtrowej, wymiany lamp na ul. Kutrzeby, problemów z oświetleniem 

na ul. Strzeleckiej, przejścia dla pieszych i sygnalizacji świetlnej na ul. Chełmońskiego. 

 

Ad. 22 

Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że następna sesja Rady 

Miejskiej planowana jest 26 września 2024 r. z następującym tematem: 

1. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz 

za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

1. posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – 23 września 2024 r., 

2. posiedzenie Komisji Społecznej – 23 września 2024 r., 

3. posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – 25 września 2024 r., 

4. posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów – 24 września 2024 r. 

 

Radny Lech Aniszewski poprosił o zmianę terminu sesji na 30 września 2024 r. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jakub Wolski, radny Sebastian Popiel, radny Lech Aniszewski. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że ostateczny termin 

sesji zostanie uzgodniony w późniejszym terminie. 
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Radny Hubert Krajewski złożył wniosek formalny o rozpoczynanie sesji o godzinie 10:00. 

(wniosek ten nie został poddany pod głosowanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Zofię 

Wielemborek) 

 

Ad. 23 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Łowiczu 

 

Zofia Wielemborek

 


